
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 29/3-23 

• Til stede: Jeanne, Thomas, Anette, Erling, Louise, Kim, Pia, Tina 

• Afbud: Mimmi, Madeleine, Lisa, Jesper, Lene, Trine, Camilla 

• Lucca er med fra elevrådet. 

• Nyt fra ledelsen: Vi har Hastrup afdelingen til næste år, men nu er kommunen ved 

at finde ud af hvad der skal ske bagefter. Afdelingen bliver formegentlig flyttet ud 

på enten Vemmedrupskolen eller Borup Skole. Vi ved stadig heller ikke om 

afdelingen fortsat skal høre under vores ledelse, eller om den skal høre under 

ledelsen på den kommende skole de skal være på. 

• Vi har fået en del nye autister og meget stille børn. 

• Jeanne spørger: Hvorfor er der en del elever som efter 9. klasse på Ellebækskolen 

får tildelt en førtidspension? Hvad går galt? 

• Og så har vi en tidligere elev som læser en kandidatuddannelse. 

• Ellebækskolen er i vækst, mens kommunen forsøger at spænde ben for os.  

• Der er blevet ansat en ny Dagtilbud og Skolechef Lars Nedergaard. 

• Så der kommer til at ske en del nyt på skoleområdet, og især på specialområdet. 

 

• Budget 2023-24 er fremlagt 

 

• Den varslede afskedigelse af en pædagog er aflyst, da børnetallet er steget. Men vi 

har sagt at det kan ændres til efteråret. Og hvis det sker, så vil vi til den tid have 

helt styr på en procedure på, hvordan det skal forløbe.  

 

• Vi har sommerskole her på stedet i uge 26. Vi har 10 års jubilæum i år. Slimminge 

har sagt ja til vores SFO 2 børn i den uge, og det fungerede rigtig godt sidste år. 

 

• Netværk til forældre: Jeanne og Grethe Damon har talt om at starte nogle 

netværksgrupper op for forældre en gang om måneden. Hvad synes bestyrelsen om 

dette? Tina synes det lyder rigtig godt. Pia kan være lidt nervøs for om forældrene 

har overskud til det, og foreslår at der skal være et valgt emne på forhånd.  

 

• Noget ellers: 

Kim fortæller at vi kigger meget på fravær for tiden. Vi indkalder til 

omsorgssamtaler, og ledelsen er i gang med en proces omkring emnet.  

Vi er også startet på planlægningen af det kommende skoleår, og vi har valgt at se 

bort fra alle disse hvis’er vi har hængende over hovedet.  



Vi har et planlægningsmøde d. 25/4. 

• Louise fortsætter ikke som skolesekretær, så spred gerne budskabet om at vi søger 

en ny. Louise mærkede efter og måtte erkende at den økonomiske del af arbejdet, 

som vil blive større når Erling går på pension, ikke lige er hende.  

 

• Elevrådet: Ikke noget nyt.  

 

• Skolebestyrelsen: Ikke noget nyt. 

 

• Evt.: Pia spurgte om vi skal have mere kage, men det behøver vi ikke. 


